
Ingelast MR overleg op 7-11-2023 

 

Aanwezig alle MRleden. 

1. Puntenburg: 

De MR heeft besloten in te stemmen met het plan zoals het er nu ligt. 

De verwoording daarvan is in een aparte brief opgesteld. Belangrijjk is dat de MR ervan 

uitgaat dat Het SPO de risco’s draagt en niet de school. 

2. Begroting: Olga heeft haar vragen op papier gezet. De MR vindt dat er wel erg adhoc 

goedkeuring gegeven moet worden en zou het op prijs stellen dat we de stukken in het 

vervolg eerder krijgen. 

De begroting is goedgekeurd en we hebben het advies erbij gezet. 

(dat er goed gekeken moet worden naar de ondersteuning in de grote groepen) 

3. Gang van zaken: We hebben een vertrouwelijk gesprek over de gang van zaken de afgelopen 

periode en de toekomst. 

 

 


